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tárgy : írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY
határozat 124 . § (1) bekezdése alapján „Mennyi megtakarítást és mekkora leépítést jelent a Nemzet i
Üzleti Szolgáltató ZRT. helyzetbe hozása az állami, regionális víziközműcégeknél? címmel írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Seszták Miklós, nemzeti fejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az MNV ZRT. tulajdonába tartozó társaságok körében egyre nagyobb mértékben szervezik át a z
állami vállalatok egymásnak nyújtott back-office és ügyviteli szolgáltatásait . Egy ilyen átszervezés
indokolt is lehet, amennyiben pénzügyi megtakarítást eredményez, optimalizálja a
létszámgazdálkodást és nem jár együtt párhuzamosságokkal .

Az Ön minisztériumának felügyelete alá tartozik a Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő ZRT. (MNV) ,
amelynem irányítása alá tartozik a Nemzeti Üzleti Szolgáltató ZRT . (NÜSZ) . Az elmúlt hónapokban
az MNV tulajdonában álló 5, regionális víziközm ű-társaság számos üzleti háttértevékenységét (back-
office) szervezék ki a NÜSZ-höz . A személyzeti és bérszámfejtési kérdéseken túl azonban immár a
számviteli, pénzügyi gazdálkodási és a számlázási feladatkörök kiszervezése is folyamatban van a
regionális víziközm ű-szolgáltatóktól a NÜSZ-höz .

Félő , hogy az átszervezések el őrehaladása leépítéseket von maga után a regionáli s
víziközműtársaságoknál, miközben ezen cégek folyamatosan pénzt fizetnek a NÜSZ-nek a
kiszervezett szolgáltatásokért . Jelenleg nem látható tisztán, hogy milyen tényleges pénzügyi é s
személyzeti hatékonyságnöveléssel jár ez a kiszervezési megoldás . Ha valójában csak többletköltsége t
jelent a munka elvégeztetése az érintett szolgáltatócégeknek, és közben cserébe új státuszok jönne k
létre a NUSZ keretén belül a munka elvégzésére, akkor értelmetlen bonyolításnak t űnik csak a NUSZ
üzleti folyamatokba történő beépítése, és ugyanezen tevékenységeket az 5 víziközmű társaság is el
tudta volna végezni a saját keretein belül .

Mindezek alapján tisztelettel kérdezem a Miniszter úrtól az alábbiakat :

• Készült-e célzott hatástanulmány a NÜSZ és a regionális víziközm űszolgáltatók közötti
tevékenységkiszervezésekrő l? Amennyiben igen, akkor kérem, írásbeli kérdésemre adott
válasza részeként jutassa el részemre !

• Milyen állománybecslést tartalmaz a fentebbiekben felsorolt társasági tevékenysége k
kiszervezése az MNV mint holding-társaság szintjén? Hány új státusszal számolnak a NÜS Z
keretén belül, és mennyi megsz űnő státusszal az 5 regionális víziközműtársaságnál ?
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Milyen pénzügyi mérleggel számolnak a fentebbiekben felsorolt társasági tevékenyége k
kiszervezése eredményeképp az MNV mint holding-társaság szintjén? Mekkora pénzügy i
megtakarítással számolnak a regionális víziközm űtársaságoknál, és mekkora többletköltségge l
a NÜSZ-nél?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . április 25 .
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